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Eladó Családi ház, 90 m2, 2 422 m2 telek, Öreglak
22 500 000 Ft ( ~57 109 € )

Öreglakon eladó egy jó elosztású családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900345

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Vegyes tüzelés

Építés éve: 1970

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy remek elosztású, jó állapotnak örvendő családi ház Öreglakon!

Az ingatlan a település egyik csendes utcájában található, ami minimális

forgalommal rendelkezik. Elsősorban olyan párok és családosok figyelmébe

ajánlom, akik egy beköltözhető és lakható otthont szeretnének, amit idővel a

saját ízlésükre tudnak formálni. A házon több felújítási munkát is elvégeztek az

utóbbi időben. A falakra felkerült egy 5 cm-es szigetelés. A víz és szennyvíz

vezetékek cserélve lettek. Az elektromos rendszer teljesítménye 2x32 A. A

kábelek át lettek húzva minden nagy teljesítményű fogyasztónál. A fűtésről egy

központi kazán gondoskodik, radiátoros hőleadókkal. Fűtése gazdaságos, egy tél

megközelítőleg 5 m3 fát igényel. A melegvizet villanybojler biztosítja. A

nyílászárók mindegyike szigetelt, egy részük fa, a többi pedig műanyag. A

helyiségek a lehető legjobban kihasználhatók a jelenlegi elosztással, ellenben ha

még sincs szüksége ennyi szobára, egy gyors gipszkarton fal bontással nyerhet

egy nagy nappali részt is. Az udvaron található melléképület, ami tetszés szerint

bontható vagy akár bővíthető is. A telek mérete elegendő helyet kínál

gazdálkodásra és állattartásra is.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Zum Verkauf steht ein gut aufgeteiltes, gut erhaltenes Einfamilienhaus in

Öreglak!

Das Anwesen befindet sich in einer ruhigen Straße des Dorfes, die minimalen

Verkehr hat. Das Anwesen befindet sich in einer sehr ruhigen Gegend des

Dorfes, in einer ruhigen Straße mit einer sehr guten Lage. Das Haus wurde in

letzter Zeit mehrfach renoviert. Die Wände wurden mit einer 5 cm dicken

Isolierung versehen. Die Wasser- und Abwasserleitungen wurden erneuert. Die

elektrische Anlage hat eine Kapazität von 2x32 A. Die Kabel wurden an allen

Starkstromverbrauchern neu verdrahtet. Die Heizung erfolgt über einen

zentralen Heizkessel mit Heizkörpern. Die Heizung ist sparsam und benötigt

etwa 5 m3 Holz pro Winter. Die Warmwasserbereitung erfolgt über einen

Elektroboiler. Die Fenster und Türen sind alle isoliert, einige sind aus Holz,

andere aus Kunststoff. Die Zimmer werden am besten mit der jetzigen

Aufteilung genutzt, aber wenn Sie nicht so viele Zimmer brauchen, können Sie

auch ein großes Wohnzimmer mit einem schnellen Abriss der Gipskartonwände

gewinnen. Im Hof befindet sich ein Nebengebäude, das je nach Wunsch

abgerissen oder erweitert werden kann. Die Grundstücksgröße bietet genügend

Platz für Ackerbau und Viehzucht.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie uns an, um weitere Informationen

zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Lande! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

For sale a well distributed, good condition family house in Öreglak!

The property is located in a quiet street of the village, which has minimal traffic.

The property is located in a very quiet area of the village, in a quiet street with a

very good location. The house has undergone several renovation works recently.

The walls have been fitted with 5 cm of insulation. The water and sewage pipes

have been replaced. The electrical system has a capacity of 2x32 A. The cables

have been rewired at all high power consumers. Heating is provided by a central

boiler with radiators. Heating is economical, requiring approximately 5 m3 of

wood per winter. Hot water is provided by an electric boiler. The windows and

doors are all insulated, some are wooden and some are plastic. The rooms are

best used with the current distribution, but if you don't need so many rooms,

you can also gain a large living room with a quick plasterboard wall demolition.

In the courtyard there is an outbuilding which can be demolished or extended as

desired. The plot size offers enough space for farming and livestock.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


